
Referat fra fælles bestyrelsesmøde i GFØ vejlav og GFØ den 8. maj 2013 hos Henriette. 
 
Tilstede: Julie, Lis, Evy, Henriette, Kirsten, Annette, Karsten. 
Afbud: Grethe, Erik 
 
Referat fra sidste møde er godkendt pr. e-mail af de tidligere bestyrelser. 
 
Vedrørende salg af stien skal stiarealerne afmatrikuleres, hvilket vil pålægge køberne 
yderligere udgifter. Dette skal køberne informeres om. Henriette informerer løbende 
bestyrelsen om udviklingen i sagen.  
 
Der er indkommet et tilbud fra en brolægger på en omfattende reparation/udskiftning af 
fliserne. Da vejlavet, som det sorterer under, jo netop står foran et større projekt, var 
hensigten kun at få repareret de fliser, der kan udgøre en umiddelbar sikkerhedsrisiko. Det 
blev aftalt, at Annette og Evy tager en runde og sprayer de fliser, det drejer sig om. 
 
I stedet for en arbejdsdag før sommer udsender bestyrelsen en opfordring til de enkelte 
parceller om vedligeholdelse på vejene. 
 
Vi bekræftede indbyrdes i bestyrelsen, at vi skal huske, at formændenes beretninger skal 
godkendes formelt på generalforsamlingerne.  
 
Annette informerede om status for klimavejprojektet, hvor der nu arbejdes meget tæt 
med klimagruppen omkring ansøgninger om økonomisk støtte, ansættelse af 
projektkoordinator, informationsmøder m.m. 
 
Et medlem har meldt sig ud af GFØ, men er fortsat medlem af vejlavet. 
 
Næste møde i vejlavet bliver onsdag d. 19. juni 2013 kl. 19.30 hos Henriette. 
Næste møde i GFØ bliver onsdag d. 14. august 2013 kl. 19.30 hos Henriette. 
 
Referent 
Karsten 


